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Protokoll från sammanträde i rådet för 
funktionshinderfrågor 2022-02-16 

Närvarande på Skype: 
Ulla Smedberg, ordförande 
Ingela Hedén, ledamot 
Lotta Rosenström, ledamot 
Margareta Åsén Johansson, ledamot 
Håkan Jarmar, ledamot 
 
Från förvaltningen: 
Yvonne Kokkola, avdelningschef 
Sofia Ferrer, sekreterare 
Fanny Eklund, sekreterare framöver 
Cia Bergström, enhetschef Hägersten-Älvsjö grupp och servicebostäder 
Martin Pietsch, enhetschef Hägersten-Älvsjö grupp och servicebostäder 

Tidpunkt: 
2022-02-16  

1. Mötets öppnande 

 Ordförande öppnade mötet och dagordningen godkändes.  
 

2. Val av justerare 

- Ingela Hedén valdes till justerare. Sekreteraren sköter 
turordningslistan framöver. 
 

3. Föregående protokoll 

-Kvarvarande fråga om viljan att delta i insatser minskar när 
smittspridningen är hög. Förvaltningen svarar att viljan att delta i 
insatser har påverkats när smittspridningen har varit hög under 
pandemin. 
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3. Nämndärenden 

- Remiss samsjuklighet  
Rådet konstaterar att detta är en viktig utredning som rådet ställer 

sig bakom.  
 
- Boendeplan  
Rådet har skickat ett skriftligt yttrande till förvaltningen som 

bifogas ärendet. Rådet lägger till att de önskar en fortsatt dialog 
kring boendeplan även när förvaltningen inte ska hantera frågan 
längre. Rådet framför att de är positivt inställda till bostadskarriär 
inom grupp och servicebostäder. 

 
- Huvudöverenskommelse samverkan vård och omsorg  
Rådet lämnar inga synpunkter.  
 
-Verksamhetsberättelse 2021 
 Rådet framför att det är positivt att det finns aktiviteter för att 

underlätta för funktionsnedsatta att närma sig arbetsmarknaden. 
Rådet saknar ett resultat av aktiviteterna under mål 1.1 och 1.4 så 
som det finns 1.2 och rådet ser behov av kompletteringar. 
Förvaltningen svarar att i enheternas verksamhetsberättelser finns 
närmare beskrivningar.  

 

4. Övrig information från förvaltningen 

-Information av enhetscheferna Cia Bergström och Martin Pietsch 
vid Hägersten-Älvsjö grupp och servicebostäder. Presentation 
bifogas protokollet.  

 
-Verksamhetsutvecklare Fanny Eklund, sekreterare i rådet från 

mars, presenterar sig.  
 
-Kajsa Pärke, avdelningen för samhällsplanering, besöker rådet i 
april. 
 
-Utbildning om digital tillgänglighet erbjuds inom förvaltningen 
  Kursen går bl a igenom: 
 Vad är tillgänglighet och varför är det viktigt? 
 Varierande förmågor 
 Vad innebär digital tillgänglighet? 
 Webbtillgänglighetsdirektivet 

 
Rådet önskar mer information vilket kommer att mailas till 
ledamöterna. 
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-Underlag för budget 2023 med inriktning 2024 och 2025 kommer 
att skickas till rådet så snart det är möjligt. Rådet framför önskemål 
om att komma med så tidigt som möjligt med i processen. 
 
-Angående resultat av brukarenkäter har länk skickats till rådet. 
Strateg på socialförvaltningen tillfrågad om att besöka rådet för 
information om hur enkäterna tas fram. Förvaltningen återkommer 
med svar.  
 

5. Övriga frågor 

-Rådet önskar fysiska möten framöver. Förvaltningen återkommer 
med plan för återgång till fysiska möten. Nästa möte sker på 
Skype.  

 

6. Mötet avslutas 

Ordförande avslutade mötet. Nästa sammanträde äger rum den 16/3. 
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